BANOFFE PIE PODCAST

1. Fill in the blanks

For this week's podcast in , I'm going to be making one of my
desserts. Its name comes from the ingredients : and toffee. It's banoffe pie! The other
ingredients are crushed and whipped . It's very easy to make. It's just as well,
for me. So, . First, you grease a dish with . Then, you crush the

and press them into the dish. The second stage, you need a toffee. This has to be
prepared before. You boil a tin of condensed for three hours. This turns it into a thick
toffee gunk. You pour this over the biscuit paste. The third stage is to slice the and
place them on top of the toffee. Lastly, you whip the cream adding a bit of and instant

coffee. And then, spread the cream over the top. Put it in the to set and then enjoy!
!

2. Comprehension

What are the ingredients of a banoffee pie?
How long do you have to boil the tin?
Where do you have to put the bananas once they are sliced?

3. Going beyond

Cherche dans un dictionnaire la prononciation de «désert» et «dessert» en anglais. Retiens-la bien,
cela t'évitera de dire que tu as d¢ja fait une traversée du dessert ou que tu reprendrais bien un peu de
désert.

Traduis les verbes suivants: «crushy, «grease», «boily, «pour», «whip». Ce sont tous des verbes que
'on utilise dans les recettes de cuisine. Quand tu regardes dans le dictionnaire, fais donc bien
attention a vérifier que la traduction qui t'est proposée est correcte et correspond au contexte.

Ex: pour = servir (une boisson) / verser (liquide). Il est évident que dans ce contexte culinaire, il
s'agit ici de «verser» et non «serviry. Garde cet exemple en téte pour TOUTES tes recherches dans
le dictionnaire.

Dernier point: essaie la recette! La banoffee pie est un dessert renommé outre-manche. Si tu en
manges, tu comprendras pourquoi!



